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Datum:  06-03-2024 
Onderwerp:  Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis. 
Samensteller:  Joke van Zalingen. 
Aanwezig:  Sjoukje van der Loo, Xandra v.d.Endt, Loura Raamsdonk, Klaas Terpstra, Anton  

 Bijtenhoorn, Coby Lammers, Margreet Beerhorst en Wilma Sprong en 
Fatma Güdük en Janice Sewray via Teams. 

Afwezig :  Thomas van Arendonk, Henri Brendel en Yvon van Rijn. 
 
 

1. Opening. 
Margreet opent de vergadering met een welkom aan allen, fysiek aanwezig en via Teams  
de dames Janice Sewray en Thessa Bos die aan het woord komt onder punt 2 . 
 

2. Bespreking concept inclusie-agenda. 
Om tijd te sparen wordt het concept niet puntsgewijs doorgenomen, maar kunnen meteen 
de vragen en opmerkingen uit de vergadering aan Tessa gesteld worden. 
Samenvattend kunnen we zeggen dat het een goed stuk is, er staat veel in, zowel positief als 
negatief, maar hoe gaan we er voor zorgen dat dit opgepakt en geborgd wordt? Sinds de 
nota Inburgering en de ondertekening van het Charter Diversiteit in 2028 is er te weinig 
vooruitgang geboekt. Door iemand binnen HR verantwoordeljk te maken, zou dit moeten 
verbeteren. Dat is wel een wankel evenwicht.  
 

3. Mededelingen/ingekomen stukken 
● Aanvullende reacties op stellingen SOW (n.a.v. visie armoede/schulden. Joke Cats 

heeft haar opmerkingen op de mail gezet en Sjoukje zal deze aan SOW toesturen. 
● Werkbezoek aan Leger des Heils en Stichting Present. Dit is een gecombineerd 

werkbezoek, omdat ze allebei in hetzelfde pand zitten. We spreken af dat we uiterlijk 
maandag 11/03  de vragen die wij willen stellen aan beide organisaties aan Loura 
zullen mailen. 
 

4. Verslag vorige vergadering 24-01-2024. 
Het verslag wordt goedgekeurd en kan op de website. Deze wordt geheel vernieuwd, maar 
ondervindt enige vertraging om technische redenen. 

 
5. Voorstel jaarverslag en-plan 2024  (werkbezoeken en adviezen. 
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Het is de tweede keer dat dit punt op de agenda staat en na nog wat aanvullingen door 
Sjoukje over het te verwachten uitgavenpatroon, kan ook dit naar de gemeenteraad. Het 
bezoek aan de Hooftzaak was een overleg met de Cliëntenraad, weliswaar geen werkbezoek 
maar toch het vermelden waard. Terugkijkend is er veel gedaan en zijn uit de gevraagde 
adviezen veel punten  overgenomen. 
 

6. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 
Coby heeft een artikel uit de NRC gehaald dat gaat over het armoedebeleid en de mensen die 
net tussen de wal en het schip vallen. Sjoukje gaat ervoor zorgen dat het artikel terecht komt 
bij degene die de werkgroep Armoede leidt. Op 23 april houdt deze werkgroep weer een 
vergadering. Joke haalt een noodkreet aan van dokter Marcel Levy over het belangrijkste 
ouderenvraagstuk: “eenzaamheid¨. En er zijn vragen over de bouwplannen in Koningshoek 
en de commotie over het afstoten van een kerkgebouw  binnen de protestantse  gemeente. 
Anton meldt dat het Albeda College in het kader van BIM bijeenkomsten organiseert waar 
alle handicaps worden besproken en vragen van mensen worden beantwoord. Klaas 
verbaasde zich over de afwezigheid van de coördinator van de werkgroep Armoede bij de 
bijeenkomst over de Visie Schulden en Armoede van SOW en over het schrappen van ruim 
100 veiligheidsregels op een intensive care afdeling van een ziekenhuis. 
 

        7.Sluiting. 
            Margreet sluit de vergadering. 
 
 
 
 
 
            Volgende vergadering:    woensdag 24 april 2024 
 
 
 
            Resterende vergaderingen:   29/5—-03/07—11/09—-23/10—-11/12. 
 
 
 
 


